
  O B E C  V Y D R N Í K, 059 14 Vydrník č.55        
______________________________________________________________________________ 

 

číslo:  20/2024                                                                                  Vo Vydrníku 10.11.2024 

 

                                                   

ZÁPISNICA 
 

napísaná v priebehu 20. riadneho /mimoriadneho  zasadnutia  Obecného zastupiteľstva 

vo Vydrníku,  konaného dňa  10. novembra 2024 v zasadačke Obecného úradu vo Vydrníku. 

 

Prítomní  :  

      

Maroš Kroščen – starosta obce 

Poslanci Obecného zastupiteľstva:  1. Martin Barabas 

                                                         2. Peter Žiga    

                                               3. Daniel Žiga  

                                               4. Dušan Žiga 

                                    5. Miroslav Žiga 

               

                

Neprítomní-ospravedlnení:        Stanislav Kroščen 

        Ing. Božena Dická 

        Marián Žiga     

        Miloš Stančák           

                            

Ďalší prítomní :   Zuzana Pitoňáková – zamestnankyňa obce,  

       Radoslav Ščuka – kontrolór obce. 

                             

Verejnosť:           podľa prezenčnej listiny 

 

Starosta obce oznámil, že Obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v mimoriadnom termíne. 

 Všetci poslanci Obecného zastupiteľstva vo Vydrníku boli na toto písomne a včas pozvaní. Ďalej 

konštatuje,  že je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov, teda zasadanie Obecného 

zastupiteľstva vo Vydrníku je v zmysle §2 odst.2 zákona NR SR č.369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov je uznášania schopné. 

 
 

P R O G R A M : 

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania  

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa  

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Schválenie spôsobu vysporiadania pozemku parc. č. KNC 890/40, 890/41 v k.ú Vydrník 

5. Schválenie spôsobu zámeru pozemku parc. č. KNC 134/1 a 134/2 v k.ú. Vydrník  

6. Schválenie spôsobu zámeru súp. č.98  

7. Schválenie zápisu do obecnej kroniky  

8. Schválenie Dodatku č.1 k Rokovaciemu poriadku obecného zastupiteľstva obce Vydrník  



9. Schválenie prác naviac – multifunkčné ihrisko  

10. Schválenie 5% spolufinancovania obce v rámci projektu - Nákup a inštalácia 

kontajnerových domov pre miestnu občiansku a poriadkovú službu, rozvojové tímy a 

krízové bývanie v obci Vydrník 

11. Schválenie doplnenia Zásad hospodárenia s majetkom obce Vydrník  

12. Schválenie ukončenia nájmu – Urbariát pozemkové spoločenstvo, s.r.o. Vydrník  

13. Schválenie obstarania Zmien a doplnkov č.3 Územného plánu obce Vydrník  

14. Žiadosť o pridelenie nájomného bytu v budove Základnej školy  

15. Rozpočtové opatrenie č.7  

16. Podanie informácie o konaní vianočných trhov  

17. Schválenie Mikulášskych balíčkov pre deti 

 

 

K bodu 1  - Otvorenie, schválenie programu rokovania 

 

Starosta obce Vydrník Maroš Kroščen otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva a privítal 

prítomných. Predniesol  program rokovania podľa pozvánky. Poslanec Barabas doplnil bod 18. 

Interpelácia poslancov a bod 19. Otvorený list poslancom. Poslanec Barabas navrhol vyhodiť tri 

body 10,13,15  ku ktorým poslanci neobdržali materiály a nemali dostatočný čas na prípravu 

a doplniť bod 20 Záver. Kontrolór navrhol odsúhlasiť program rokovania a následne odhlasovať 

doplnený a upravený program rokovania. Kontrolór upozornil, že v bode 10 je potrebné uznesenie 

k obdržaniu dotácie. 

 

 

Prijaté uznesenie: 

Uznesenie č. 215/2024  

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník  schvaľuje doplnený program rokovania. 

 

Doplnený program rokovania : 

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania  

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa  

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Schválenie spôsobu vysporiadania pozemku parc. č. KNC 890/40, 890/41 v k.ú Vydrník 

5. Schválenie spôsobu zámeru pozemku parc. č. KNC 134/1 a 134/2 v k.ú. Vydrník  

6. Schválenie spôsobu zámeru súp. č.98  

7. Schválenie zápisu do obecnej kroniky  

8. Schválenie Dodatku č.1 k Rokovaciemu poriadku obecného zastupiteľstva obce Vydrník  

9. Schválenie prác naviac – multifunkčné ihrisko  

10. Schválenie 5% spolufinancovania obce v rámci projektu - Nákup a inštalácia 

kontajnerových domov pre miestnu občiansku a poriadkovú službu, rozvojové tímy a 

krízové bývanie v obci Vydrník 

11. Schválenie doplnenia Zásad hospodárenia s majetkom obce Vydrník  

12. Schválenie ukončenia nájmu – Urbariát pozemkové spoločenstvo, s.r.o. Vydrník  

13. Schválenie obstarania Zmien a doplnkov č.3 Územného plánu obce Vydrník  

14. Žiadosť o pridelenie nájomného bytu v budove Základnej školy  

15. Rozpočtové opatrenie č.7  

16. Podanie informácie o konaní vianočných trhov  

17. Schválenie Mikulášskych balíčkov pre deti 

18. Interpelácia poslancov 

19. Otvorený list poslancom Obecného zastupiteľstva 

20. Záver 

 



 

 

K bodu 2  - Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

  

Starosta obce navrhol členov návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľku. 

 

Prijaté uznesenie: 

Uznesenie č. 216/2024 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník 

a) schvaľuje  členov návrhovej komisie v zložení: Daniel Žiga, Miroslav Žiga  

 

b) berie na vedomie  

    a) určenie zapisovateľky:  Zuzana Pitoňáková, 

    b) overovateľov zápisnice v zložení: Dušan Žiga, Daniel Žiga, Peter Žiga, 

 

 

K bodu 3 – Kontrola plnenia uznesení 

 

V tomto bode požiadal starosta obce kontrolóra obce, aby predniesol správu o plneniach uznesení. 

P. kontrolór skonštatoval, že plnenia uznesení z 18. zasadnutia Obecného zastupiteľstva boli 

splnené a uznesenie č.212/2024 je v plnení a správu poslanci OZ zobrali na vedomie. Poslanec 

Barabas sa zaujímal či k bude správa aj k predchádzajúcim  uzneseniam, a či bude predložené 

čerpanie rozpočtu. Kontrolór odpovedal, že správa bude do najbližšieho zastupiteľstva a že sa tiež 

pozrie na čerpanie rozpočtu. 

 

Prijaté uznesenie: 

Uznesenie č. 217/2024 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení 

 

K bodu č.4 – Schválenie spôsobu vysporiadania pozemku parc. č. KNC 890/40, 890/41 v k.ú 

Vydrník  

 

Starosta prečítal bod programu. Kontrolór upozornil poslancov, že nakoľko nie je trojpätinová 

väčšina poslancov o majetku obce rozhodovať nemôžu. Poslanec Barabas sa zaujímal prečo sa 

tento bod už nedotiahol nakoľko prerokovaný už bol. Starosta ozrejmil, že nehnuteľnosť p. xy  

zasahuje do obedného pozemku čo mu bráni v kolaudácii postavenej nehnuteľnosti. Kontrolór 

odporúčal tento bod zobrať na vedomie. 

 

  

Prijaté uznesenie: 

Uznesenie č. 218/2024 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník berie na vedomie spôsob vysporiadania pozemku parc. č. 

KNC 890/40, 890/41 v k.ú. Vydrník  

 

  

K bodu č.5 –  Schválenie spôsobu zámeru pozemku parc. č. KNC 134/1 a 134/2 v k.ú. 

Vydrník  

 

V tomto bode kontrolór informoval, že tento bod je totožný s predchádzajúcim bodom a odporúčal 

zobrať bod na vedomie. 

 

Prijaté uznesenie: 



Uznesenie č.219/2024 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník berie na vedomie možnosť predaja nehnuteľného majetku 

obce formou osobitného zreteľa na základe žiadosti o odkúpenie nehnuteľností pre žiadateľov   

 

 

 

K bodu č.6 – Schválenie spôsobu zámeru súp. č. 98  

 

V tomto bode starosta prečítal predbežný zámer so spôsobom odpredaja. Poslanec Barabas sa 

zaujímal či posledný prenajímatelia majú vyplatené pohľadávky na čo starosta odpovedal, že 

posledný nájomca nemá pohľadávky a predchádzajúci nájomca spláca dlh v mesačných splátkach. 

Poslanec Miroslav Žiga prečítal žiadosť o odkúpenia nehnuteľnosti z dôvodu osobitného zreteľa 

žiadateľa xy. 

 

Prijaté uznesenie: 

Uznesenie č.220/2024 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník berie  na vedomie možnosť predaja nehnuteľného majetku 

obce formou osobitného zreteľa na základe žiadosti o odkúpenie nehnuteľností pre žiadateľa 

 

 

 

K bodu č.7 – Schválenie zápisu do obecnej kroniky  

 

Starosta obce ozrejmil že predložený návrh obecnej kronikárky si prešla predsedníčka kultúrnej 

komisie. 

 

Prijaté uznesenie: 

Uznesenie č.221/2024 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník schvaľuje predložený návrh obecnej kronikárky, na zápis do 

obecnej kroniky za rok 2023. 

 

 

K bodu č.8– Schválenie Dodatku č.1 k Rokovaciemu poriadku obecného zastupiteľstva obce 

Vydrník 

 

Poslanec Miroslav Žiga prečítal znenie dodatku č.1 k Rokovaciemu poriadku obecného 

zastupiteľstva obce Vydrník. Poslanec Barabas uviedol, že nakoľko starosta vedie zastupiteľstvo 

nevidí dôvod na takýto dodatok.  

 

Uznesenie č. 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník schvaľuje Dodatok č.1 k Rokovaciemu poriadku obecného 

zastupiteľstva obce Vydrník 

Navrhované uznesenie sa neprijalo 

 

K bodu č.9– Schválenie prác naviac – multifunkčné ihrisko 

 

V tomto bode poslanec Barabas uviedol, že poslanci nedostali stazky. Poslanec Daniel Žiga 

avizoval, že na začiatku realizácie stavby zistili že bolo vyrátaných o 500 m3 viac. Kontrolór sa 

pýtal či projektant stavby avizoval, prečo naprojektoval m3 naviac. Starosta uviedol, že projektant 

bol vyzvaný aby sa prišiel na stavbu pozrieť. Poslanec Barabas sa zaujímal kto bol stavebný dozor 

na stavbe. Poslanec Daniel Žiga uviedol, že dozorom bol pán xy. Poslanec Barabas sa ďalej 



zaujímal či pán xy už pre obec vykonával prácu dozora, na čo poslanec Daniel Žiga uviedol, že 

táto stavba bola prvá. Ďalej poslanec Daniel Žiga uviedol, že stavebný dozor hneď po zistení 

informoval starostu obce. Kontrolór sa zaujímal či je o tom zápis v stavebnom denníku na čo 

poslanec Daniel Žiga uviedol, že zápis v stavebnom denníku zo 7. mája sa uvádza, že bolo 

vyvezenej viac zeminy.  Poslanec Barabas chcel vedieť prečo stavba  pokračovala, keď už vtedy 

vedeli, že sa nezmestia do pôvodnej sumy. Poslanec Daniel Žiga uviedol, že email na sumu naviac 

prišiel keď sa stavalo nie teraz po 4. mesiacoch. Poslanec Barabas sa zaujímal, kto zameriaval 

body. Starosta uviedol, že zamerané bolo dvomi spoločnosťami p. xy a p. xy. Poslanec Daniel 

Žiga uviedol že projektová dokumentácia nesúhlasí. Poslanec Barabas uviedol, že si myslel že 

firma sa zmesti do pôvodnej sumy. Starosta avizoval, že na predlženie lehoty nie je potrebný 

dodatok nakoľko lehota je zakomponovaná v zmluve. Následne sa zapojil občan xy ktorý uviedol, 

že dodatok musí byť na obci, a že avizoval že podá trestné oznámenie za prepísknutý rozpočet 

a ďalej sa navyšujú výdavky. Poslanec Daniel Žiga sa pýtal p. xy. či kontroloval projekt. 

dokumentáciu nakoľko mu ju osobne odovzdal. Pán xy uviedol, že ju vypracoval p. xy 

a schvaľovalo ju PSK. Poslanec Dušan Žiga sa pýtal pána xy, že malo byť postavené ihrisko za 

5000 eur, ktoré nie je. Kontrolór obce uviedol, že odporúča vypočuť projektanta a stavebného 

dozora spolu s projektantom nech sa k predmetnej veci vyjadria. Následne sa rozpútala diskusia, 

ktorú starosta ukončil. Starosta udelil slovo pánu xy ktorý avizoval, že kontrolór má pravdu nech 

sa vysvetlí tých 730 m3, ale podľa jeho názoru je najväčšia príčina, že stavebné povolenie bolo 

vydané na projekt a umiestnenie ihriska inde než bola realizácia. Ďalej uviedol, že Sp. Štiavnik 

nechcel z nejakých dôvodov skolaudovať stavbu tak sa podľa infozákona pýtal na dôvody 

neskolaudovania a uviedol, že dôvody stále trvajú a ak sa ihrisko skolauduje bude to 

pravdepodobne protizákonné. Následne sa opätovne rozpútala diskusia, ktorú starosta ukončil.  

 

Uznesenie č.222/2024 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník  

a) poveruje starostu vyzvať projektanta a stavebného dozoru aj zhotoviteľa 

k  písomnému vyjadreniu k navýšeniu prác. množstvu zemných prác  

b) odporúča starostovi obce predložiť  vyjadrenia na najbližšie obecné zastupiteľstvo 
 

 

 

K bodu č.10– Schválenie 5% spolufinancovania obce v rámci projektu – Nákup a inštalácia 

kontajnerových domov pre miestnu občiansku a poriadkovú službu, rozvojové tímy 

a krízové bývanie v obci Vydrník 

 

V tomto bode poslanec Miroslav Žiga prečítal znenie uznesenia, Starosta ozrejmil, že sa zapojil do 

projektu cez RT, ktorý by nám zabezpečil unimobunku 3x8m2. Spoluúčasť obce z celkovej sumy 

12 500,- euro cca 620,-. Poslanec Barabas sa zaujímal o umiestnenie na čo starosta uviedol, že sa 

osadí za obecný úrad. Poslanec Barabas uviedol, že pri začatí projektu RT sa pýtal či má obec 

priestory a či sú potrební pre obec. Starosta uviedol, že obec vďaka projektu RT obec získala 

dotáciu na projekt. dokumentáciu ČOV 2. Ďalej chcel poslanec Barabas vedieť, čo s unimobunkou 

v osade na čo starosta uviedol, že sú v nej obyvatelia, ktorý vyhoreli pri požiari. Starosta uviedol, 

že pôvodná unimobunka bude slúžiť MOaPS a nová bude pre RT. 

 

 

Uznesenie č.223/2024 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník schvaľuje zabezpečenie povinného spolufinancovania 

projektu najmenej 5 % z celkových predpokladaných výdavkov. názov projektu: Nákup 

a inštalácia kontajnerových domov pre miestnu občiansku a poriadkovú službu, rozvojové 

tímy a krízové bývanie v obci Vydrník v rámci výzvy  Dotácia na podporu sociálnych 



a kultúrnych potrieb a riešenia mimoriadne nepriaznivých situácii rómskej komunity 2024 

 

K bodu č.11– Schválenie doplnenia Zásad hospodárenia s majetkom obce Vydrník 

 

V tomto bode kontrolór obce prečítal dôvodovú správu. Uviedol, že pri osobitnom zreteli sa 

kompetencia rozširuje zrozumiteľne v zásadách. Poslanec Barabas sa informoval, či sa dá dané 

uznesenia upraviť a vylúčiť nájom na čo konrolór avizoval že navrhová komisia môže upraviť 

znenie uznesenia. Starosta udelil slovo p. xy. ktorá sa zaujímala kde obec plánuje zriadiť hasičskú 

zbrojnicu pre hasičské auto a kde ju chce osadiť ak sa zbavuje majetku, Starosta uviedol, že túto 

otázku môže adresovať p. xy, ktorý vybavil hasičské auto a nemal pre neho garáž. Poslanec Daniel 

Žiga uviedol, že na danom pozemku na nepostaví nič, pretože p. xy je sused a so stavbou by musel 

súhlasiť. Poslanec Daniel Žiga uviedol, že do budúcna obec plánuje v časti kultúrneho domu 

zriadiť hasičskú zbrojnicu. Poslanec Barabas navrhoval vyhodiť posledný bod z pripraveného 

uznesenia. Starosta vyzval poslancov, aby sa vyjadrili. 

 

 

Uznesenie č. 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník  schvaľuje  Dodatok k Zásadám hospodárenia a nakladania s 

majetkom obce Vydrník v zmysle návrhu v súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a § 9 ods. 1 zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov a vydáva dodatok Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 

obce Vydrník takto:  
 

 

1. V článku 11 sa v odseku 2 dopĺňa nové písm. k), ktoré znie: „k) ak nemožno objektívne 

predpokladať, že by majetok obec mohla účelne využiť, dlhodobo tento majetok neužíva 

a tento majetok je v zle dostupnom teréne a je samostatne nevyužiteľný.  

 

2. V článku 11 sa v odseku 2 dopĺňa nové písm. l), ktoré znie: „l) obec nemá do budúcnosti 

konkrétny zámer pre využitie tohto majetku, tento ohrozuje život, zdravie a majetok občanov, 

pričom vyžaduje nákladnú údržbu alebo opravy,  

 

3. V článku 13 sa v odseku 3 dopĺňa nové písm. d), ktoré znie: „d) keď rozhoduje vo veci 

nakladania s majetkom obce týkajúcich sa krátkodobého prenájmu nehnuteľnosti, ak doba 

nájmu nepresiahne jeden (1) rok vrátane a zároveň ročný nájom nepresiahne sumu 5 000,- €. 

 

Navrhované uznesenie sa neprijalo 

 

 

K bodu č.12– Schválenie ukončenia nájmu – Urbariát pozemkové spoločenstvo, s.r.o. 

Vydrník 

 

Poslanec Miroslav Žiga uviedol,, že v zmluve s urbariátom je dané „po dobu 10 rokov za trvalý 

trávnatý porast 20,-euro za 1m2“ opýtal sa či je to dobrá suma nakoľko sa parcely reg. „C“ 

predávajú za 10,- eur 1m2. Starosta avizoval, že obec sa zapojila do JPÚ vysporiadania pozemkov. 

Poslanec Barabas sa informoval k zmluve, že toto sa už schválilo či to teraz chcú zrušiť. Poslanec 

Miroslav Žiga uviedol, že bol proti tejto zmluve. Starosta udelil slovo pánu xy ktorý uviedol, že 

poslanci nemôžu na tomto zasadnutí rozhodovať o majetku. Nakoľko Urbariát nemôže predávať 

pozemky preto pristupuje k prenájmu pozemkov. Poslanec Daniel Žiga uviedol, že obec nech si 

prenajme len pozemky, ktoré potrebuje a ostatné pozemky nech urbariát prenajme osobám, ktoré 

ich užívať budú. Následne sa  rozpútala diskusia, ktorú ukončil starosta obce. 

 



Uznesenie č.224/2024 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník berie sa na vedomie ukončenie nájmu – Urbariát 

pozemkové spoločenstvo, s.r.o. Vydrník 

 

 

K bodu č.13– Schválenie obstarania zmien a doplnkov č.3 Územného plánu obce Vydrník 

 

V tomto bode starosta uviedol, že oslovil projektanta p. Cehlu, aby vypracoval projekt ktorý už je 

vypracovaný. Problém je budúca cesta, že cesta mala ísť okolo družstevnej záhrady. Projektant 

nevie nakresliť kde pôjde kabeláž nakoľko cesta nie je zakreslená v ÚP. Pokaľ to nebude 

zakreslené  v ÚP tak nemôžu  byť vedené inžinierske siete. V ÚP je zakreslená slepá ulica z hora 

až k družstevnej záhrade a tam má už byť ihrisko. Ďalej uviedol, že to niekto zmenil a už to v ÚP 

ihrisko nie je a tak tiež parcely, ktoré boli zakreslené ako stavebné v obci sú zmenené na trávnatý 

porast. následne vyzval p. xy o vyjadrenie prečo sa zrušilo ihrisko. Pán xy uviedol, že sa nebude 

vyjadrovať. 

 

Uznesenie č.225/2024 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník  

a) schvaľuje  podľa §30 ods. (1) zákona č.50/1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom 

poriadku v znení neskorších predpisov (stavebný zákon)  v znení účinnom do 31.03.2024 

v spojení s §40 ods.5 zákona č.200/2022 Z.z. o územnom plánovaní v znení neskorších 

predpisov  obstaranie  Zmien a doplnkov č.3 Územného  plánu obce  Vydrník  v rozsahu 

stanovenom v Prílohe č.1 tohto uznesenia,  

 

b) poveruje starostu obce   zabezpečiť   odborne   spôsobilú    osobu   pre obstarávanie  

Zmien     a doplnkov      č.3  Územného      plánu obce  Vydrník  a oprávnenú osobu na 

spracovanie Zmien    a doplnkov č.3 Územného plánu obce Vydrník. 

 

 

 

K bodu č.14– Žiadosť o pridelenie nájomného bytu v budove Základnej školy  

 

Poslanec Barabas ozrejmil starostovi, aby si pozrel účel využitia bytu v budove Základnej školy. 

Starosta uviedol, že uznesenie nepodpíše nakoľko sú neplatiči na nájomnom v unimobunke.  

Poslanec Peter Žiga uviedol, že ak chcú platiť nech radšej platia byt v škole ako unimobunku. Pani 

xy chcela informáciu prečo sa predmetný byt neposkytne škole. 

 

 

Uznesenie č.226/2024 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník berie sa na vedomie žiadosť o pridelenie nájomného bytu 

v budove Základnej školy 

  

Zasadnutie prerušené po dobu 5. min 

 

K bodu č.15– Rozpočtové opatrenie č.7 

 

Starosta uviedol, že rozpočtové opatrenie sa malo týkať multifunkčného ihriska, kontajnéra, 

mikuláškych balíčkov. Poslanec Daniel Žiga uviedol, že mikuláš minulý rok stál 1 900,- eur 

Poslanec Barabas sa zaujímal kto pripravoval rozpočtové opatrenie a prečo ho nedostali 

v materiáloch. Starosta uviedol, že rozpočtové opatrenie sa pripravuje. Pani xy. uviedla, že 

prostriedky v rozpočte bude potrebné ešte nájsť, bolo by možne v rámci aktivít RT použiť 



prostriedky na mikuláša odtiaľ. Nakoľko sa rozpočtové opatrenie nestihlo pripraviť, presunie sa do 

najbližšieho zasadnutia OZ. 

 

Uznesenie č.227/2024 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník  

a) berie na vedomia rozpočtové opatrenie č.7 

b) poveruje starostu prípravou rozpočtového opatrenia do najbližšieho OZ 

 

 

K bodu č.16  - Podanie informácie o konaní vianočných trhov 

 

Starosta uviedol, že p.  poslankyňa Dická dala tento bod s tým, že ju oslovili občania obce. 

Starosta nemal bližšie informácie k pripravovaným trhom. 

 

Uznesenie č.228/2024 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník berie na vedomie informáciu o realizácii vianočných trhov 

dňa 7.12.2024 v obci Vydrník 

 

 

 

K bodu č.17  - Schválenie Mikulášskych balíčkov pre deti 

 

Uznesenie č.229/2024 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník berie na vedomie prípravu Mikulášskych balíčkov pre deti 

  

 

K bodu č.18  - Otvorený list poslancom Obecného zastupiteľstva 

 

Poslanec Miroslav Žiga prečítal otvorený list. Poslanec Barabas sa pýtal, prečo keď to bolo v 

uznesení sa cesta na stanici neopravila. Starosta uviedol, že neboli na to peniaze. Ďalej uviedol, že 

technika bola kúpená zo sociálneho podniku, ale prostriedky na zaplatenie osoby a materiálu nie 

sú.  Poslanec Barabas ďalej uviedol, že aj strecha ČOV sa mala realizovať oprava a nie je urobená. 

Starosta avizoval, že sa rieši strecha školy nakoľko v škole je havarijný stav. Keď nasneží strecha 

padne. Starosta sa pýtal čo je prednejšie či oprava strechy ČOV, alebo strecha školy. Starosta 

avizoval, že predmetné pozemky nevlastní obec. Poslanec Barabas navrhol vyzvať vlastníkov 

pozemkov aby kosili a čistili vlastné pozemky. Starosta ďalej informoval, že na stanici vzniká 

nelegálna skládka. Následne sa rozpútala diskusia. 

 

Uznesenie č.230/2024 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník  

a) poveruje starostu zakomponovať opravu komunikácie na stanici v rozpočte na 

budúci rok 

b) odporúča starostovi obce vyzvať majiteľov na údržbu pozemkov v intraviláne obce 

(lokalita bývalá Píla, nakladacia rampa). 

 

 

Interpelácia poslancov 

 

Poslanec Barabas – či je pravda, že sa ide prehodnocovať projekt aby sa zrealizoval prejazd popod 

podjazd. 

Starosta uviedol, že sa rieši prejazd vozidiel do 3,5t, obec bude mať stanovisko že prejazd ostane 



zachovaný. 

 

 

 

 

 

Záver   

Pani xy chcela vedieť či RT bude odkupovať pozemky od súkromných vlastníkov ohľadom 

nelegálnych stavieb. Poslanec Daniel Žiga uviedol, že termín stretnutie sa zmenil na január 

budúceho roka. Pani xy uviedla, že pozemky odpredajú v zastavanej časti za cenu akú ponúkali 

železnice. 

 

 

 

Starosta obce ukončil zasadnutie o 14,10 hod. 

 
Zapísala: Zuzana Pitoňáková,  10.11.2024         ............................................................                                                                     
 

 

           …………………………………….                                                                   

     Maroš Kroščen, starosta obce 

   

Zápisnicu overili:  Dušan Žiga                                ………………………….. 

                              Daniel Žiga                                ………………………….. 

                              Miloš Stančák                            ........................................... 


